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1. Nyt fra eleverne/elevrådet.  
De har været til byrådsdag, hvor de har fået 7500 kr. med tilbage til projektet ”Byen 
i byen”. Emneugen bliver engang i september, da tidspresset er for stort pga. 
prøverne og planlægningsarbejdet. Elevrådet har været inddraget i forbindelse med 
værksteder. 
Der arbejdes på at få fællessamling i udskolingen.   
Elevrådet har påbegyndt toiletkampagne, men den er ikke helt oppe at køre.  

2. Den nationale trivselsmåling. 
Tiltag i forhold til resultaterne fra Den nationale trivselsmåling. Opfølgning fra sidste 
bestyrelsesmøde.PR 
Den gode historie skal kommunikeres ud til forældrene; hvordan vi konkret arbejder 
med de punkter i NTM, som kræver ekstra fokus. Det skal kommunikeres ud, at der 
gøres en indsats samt at eleverne er medbestemmende. Dette er god viden at få 
for forældrene. Ledelsen skal skrive noget ud.  

3. Ny overlund Skole. 
Byggeprogram og proces frem til sommerferien. (bilag) PR, AJ. 
Målet er: At få skabt en helhed – et samlingssted. Frederiksbjerg Skole vil gerne 
indlede et samarbejde med os, og har tilbudt at bistå med sparring.  
Vi arbejder hen imod, at fagmiljøer etableres i en afdeling og i et begrænset antal 
fag først, inden den introduceres og udbredes for resten. Der laves et pædagogisk 
udvalg, som skal afprøve de forskellige ”prøvehandlinger”. Der udarbejdes en 
vidensbank, hvor prøvehandlinger evalueres. Bestyrelsen har udtryk deres 
bekymring i forbindelse med at udbyde til fagentreprise, da det øjensynligt vil blive 
dyrere end totalentreprise. Den politiske begrundelse er, at man gerne vil tage 
hensyn til de lokale håndværkere.     

     
4. Folder om klasseudvalgenes arbejde og folder om skolebestyrelsens 

organisering. (bilag) GL 
Folderen printes til forældrerådet og udleveres ved forældrerådet. Fremadrettet 
udleveres den til det første forældremøde. Den uploades digitalt og lægges på 
forældreIntra. 
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Forældrerepræsentanterne mødes og drøfter, hvilke opgaver der ligger inden for 
deres ansvarsområde.  

5. Orientering om budget 2019. 
Meget kort orientering om status. Vi har svært ved at få de eksakte tal, derfor 
kommer det egentlige budget først på dagsordenen til næste bestyrelsesmøde.  
Børnetallet falder – både i 2018 og i 2019.Der er indskrevet 37 i kommende 
0.klasse. På næste møde gennemgås de konkrete tal til budgettet.   

6. Kirkegang 2019. 
Vi holder juleafslutning i Domkirken fredag den 20. december 2019 
Første skoledag i 2020 bliver den 6. januar. Det vil sige, at børn og personale har fri 
den 3. januar. De opsparede/ omlagte timer bruges til kirkegangen og byen i byen, 
hvor vi holder åbent hus om eftermiddagen for forældrene.  
Bestyrelsen bakker op om forslaget. 

7. Toiletkampagne. 
Det er tid til en ny bevidstgørelse af hvordan man opfører sig på et toilet. GL 
GL og SS mødes med elevrådet, så de kan arbejde på en ny kampagne. Elevrådet 
har udvalg et lille hold, som vil fortælle de små elever om, hvordan man opfører sig 
på toilettet. Overvej om sundhedsplejersken skal inddrages. Skal kampagne også 
involvere forældrene? 

8. Nyt fra skolen 
I næste uge har 8. og 9. årg projektuge. Eleverne arbejder på tværs af klasserne.  
Gudstjenesten i Domkirken inden jul gik godt. Der var opbakning fra forældrene til 
gennemførelsen af arrangementets form – lærerne oplevede færre 
forældrehenvendelser.  
Der opleves, at karaktererne har fået en større betydning for eleverne, idet kravene 
til uddannelsesparathedsvurdering er steget.   

9. Meddelelser 
Husk at bestyrelsesmedlemmerne fotograferes efter mødet! 
D 4/3 kl. 17.00-21.00: Anders foreslår, at vi holder fælles skolebestyrelsesmøde 
med Møllehøj her på Overlund. 
Anders har 
 indgået et forbundsfællesskab (Sønderskole, Vestervang, Vestre skole, Nordre 
Skole, Houlkær, Overlund Skole) med henblik på sparring og vidensdeling.  

10. Evt.  
    

 


